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Joško Zamar 
 

1. Z razvojem celotnega območja Kožbanjščka se ukvarja Zavod za turizem, kulturo, mladino in 
šport Brda. V priprave osnutka oziroma vizije razvoja tega območja je bilo povabljeno tudi 
društvo Subrda, ki je seznanjeno oziroma je sodelovalo pri pripravi smernic, kot tudi je zelo 
dobro seznanjeno z omejitvami tega območja, ki so Natura 2000 in dejstvom, da je Krčnik 
zavarovan kot kulturni spomenik. Prav tako je seznanjeno z aktivnostmi, ki se trenutno peljejo 
in tudi načrtujejo s ponovnim poudarkom na omejitve tega območja. Tako poskuša občinska 
uprava skupaj z zavodom projekt razvoja tega območja vključiti v Regionalni razvojni 
program Severne Primorske (Goriške razvojne regije) za obdobje 2014-2020 (RRP). Le-ta 
predstavlja vsebinski dokument, v katerem bodo na podlagi ocene stanja in identificiranih 
razvojnih potencialov v Goriški regiji opredeljena investicijska področja, v katera bomo v 
naslednjem programskem obdobju vlagali sredstva z namenom, da dosežemo specifične cilje, 
opredeljene na državni ravni. Na ta način bomo torej zagotovili, da bo RRP eden od stebrov za 
doseganje skupnih ciljev, državnih in regionalnih. 
 

Karlo Passoni 
 

1. Za naslednjo fazo ureditve ceste v Brestje sedaj pripravljamo Dokument identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP), saj bomo to investicijo finančno pokrili s sredstvi 
namenjenimi za sofinanciranje investicij s strani proračuna Republike Slovenije oziroma na 
osnovi 21. in 23. člena Zakona o financiranju občin. Po terminskem planu se bo asfaltacija 
najbolj kritičnih točk na zadevni lokalni cesti v skupni dolžini 700 m in ocenjeni vrednosti 
47.000,00 eur začela izvajati v mesecu maju.      

2. S predlogom oziroma pobudo, da se na eno izmed naslednjih sej povabi predsednika Komisije 
za mladino se občinska uprava v popolnosti strinja in bo poskrbela za realizacijo te pobude 
oziroma predloga.  

3. Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda smo s pobudo o organiziranju športnih iger 
mladih v Brdih seznanili, da o njej razmisli oziroma razdela v okviru strokovnega sveta in 
sprejme ustrezno odločitev.   

Romana Velišček 
 

1. Občinski svet Občine Brda je na svoji 1. izredni seji dne 29.7.2011 soglasno sprejel sklep, da 
soglaša s projektom izgradnje nove zdravstvene postaje Dobrovo na parceli št. 2424/1 in parc. 
št. 2424/4, k.o. Biljana in predstavljenim načinom realizacije tega projekta. 
 
Odločitev obeh zavodov, občinske uprave ter občinskega sveta je temeljila na razlogih za 
investicijo, ki so:  

 
 Zdravstveno dejavnost v občini Brda opravljajo različni izvajalci na treh lokacijah: 



 1) v objektu zdravstvene postaje Dobrovo: 
  - splošna ambulanta Dobrovo (1 tim) 
  - patronažna služba (2 tima) 
  - fizioterapija (0,7 tima) 
  - zobna ambulanta za odrasle (1 tim) 
 2) v prostorih Osnovne šole Dobrovo: 
  - zobna ambulanta za otroke (1 tim) 
 3) v zasebnih prostorih na naslovu Kojsko 22: 
  - splošna ambulanta Kojsko (koncesionar Boris Terseglav, dr.med. spec.  
        splošne medicine) 
 
 V zdravstveni postaji je fizioterapevtsko dejavnost doslej opravljala zasebnica s  koncesijo, v 
 dogovoru med Občino Brda in ZD - osnovno varstvo Nova Gorica je izvajanje dejavnosti v 
 mesecu septembru 2011 prevzel zdravstveni zavod, ki načrtuje  tudi povečanje obsega dela s 
 sedanjih iz 0,7 tima na 1,0 tim. Fizioterapija se trenutno izvaja v kletnih prostorih, ki so 
 povsem neprimerni, poleg tega pa v prostore zamaka. V objektu je potrebno celovito 
 prenoviti sanitarije in tudi ambulante v nadstropjih nimajo urejenega dostopa za invalide. Za 
 zagotovitev sodobnih standardov bi bila potrebna temeljita prenova. Pri izdelavi idejne 
 zasnove z oceno stroškov za nujne posege v obstoječo stavbo se je izkazalo, da bi bila obnova 
 relativno draga predvsem z vidika končne uporabnosti prostorov, zato je bolj smiselna gradnja 
 nove stavbe, ki  bo dolgoročno rešila prostorsko problematiko za izvajanje zdravstvenega 
 varstva. Zdravstvena postaja Dobrovo je prostorsko umeščena tik ob regionalni cesti. Zaradi 
 prostorske umestitve imajo otežen dostop starejši in invalidi. Ravno tako ni mogoče zagotoviti 
 ustreznega dostopa za intervencijska vozila ter zadostnega števila parkirnih mest. 
 
 Zobozdravstveno varstvo na območju Občine Brda v okviru javne mreže izvaja ZD - 
 zobozdravstveno varstvo Nova Gorica. Obcina Brda je ena izmed ustanoviteljic zavoda, ki 
 izvaja v okviru svoje dejavnosti izvaja splošno in mladinsko zobozdravstvo, specialistične 
 zobozdravstvene dejavnosti, zobotehnične laboratorijske storitve in zobni rentgen. 
 
 Sedanji prostori šolske zobne ambulante, ki se nahajajo v osnovni šoli so neprimerni 
 (premajhni). Poleg tega omenjena ambulanta nima dovolj opredeljenih pacientov, zato bi v 
 novi ambulanti izven šole lahko razširili dejavnost tudi za odrasle paciente in s tem izboljšali 
 zdravstveno oskrbo. V sedanji ambulanti, ki se nahaja v prostorih šole, to ni mogoče. Prostori 
 zobne ambulante za odrasle, ki se nahajajo v prvem nadstropju objekta, ne ustrezajo pogojem 
 glede dostopnosti. Ambulanta je zelo težko dostopna za starejše in nepokretne paciente. 
 
 Razlogi za investicijo so zlasti naslednji: 
 1. v enem objektu bi združili dejavnost osnovnega zdravstvenega varstva in zobozdravstva, 
 zato je z vidika rezultata na enoto vloženega denarja investicija cenejša; 
 2. pridobili bi sodobne prostore, ki bi ustrezali sodobnim standardom za zdravstvene domove 
 (dostop za invalide, dostop intervencijskega vozila, kvadrature ambulant, ločeni sanitarij za 
 osebje in stranke, itd) ter tako zagotovili ustrezne pogoje za izvajanje zdravstvene dejavnosti, 
 v skladu s sodobnimi usmeritvami in standardi; 
 3. dejavnosti družinske medicine bi združili na enem mestu, kar bi omogočalo vzpostavitev 
 referenčnih ambulant na področju družinske medicine, lažje nadomeščanje in večja vlaganja v 
 diagnostične naprave ter posledično boljšo zdravstveno oskrbo; 
 4. zagotovili bi ustrezne in vsem dostopne prostore za izvajanje zobozdravstvenega varstva; 
 5. pridobili bi primerne prostore za fizioterapijo, patronažno službo in izvajanje zdravstvene 
 vzgoje; 
 6. zagotovili bi višjo kakovost zdravstvenih storitev ter večje zadovoljstvo uporabnikov in 
 zaposlenih. 
 
 Cilj investicije je novogradnja zdravstvene postaje na Dobrovem, z namenom pridobitve 
 dodatnih nujno potrebnih površin za izvajanje dejavnosti javnih zavodov Zdravstveni dom - 



 osnovno varstvo Nova Gorica ter Zdravstveni dom - zobozdravstveno varstvo Nova Gorica, 
 potencialno pa tudi drugih izvajalcev zdravstvene dejavnosti, ki bi na navedeni lokaciji kot 
 najemniki, ob predhodnem soglasju Občine Brda, lahko izvajali zdravstvene storitve. 
 
 Temeljni cilji investicije so: 
 1) tri splošne ambulanti, od katerih ima vsaka po tri prostore 
  - prostor za administracijo 
  - ordinacijo za zdravnika 
  - prostor za posege (injekcije, preveze, EKG,…) 
 2) dodaten prostor za diplomirano medicinsko sestro t.i. referencna ambulanta 
 3) dve zobni ambulanti 
 4) prostori za fizioterapijo 
 5) tri avle s cakalnicami 
 6) sanitarni blok v skladu z veljavnimi predpisi in standardi 
 7) prostore za osebje (skupen za vse zaposlene) 
  - sanitarije v skladu z veljavnimi predpisi in standardi 
  - garderoba 
  - čajna kuhinja 
 8) pomožni prostori (strojnica, stopnišča z dvigalom prostor za čistila…) 
 
 Če se ne bi odločili za investicijo bi pomenilo še nadaljnje ohranjanje obstoječega stanja, ki pa 
 zaradi pomanjkanja nujno potrebnih prostorov omejuje izvajanje zdravstvenih dejavnosti. 
 Obstoječe prostore je zaradi dotrajanosti in neprimernosti potrebno sanirati, pri čemer so 
 nekateri popolnoma neprimerni za izvajanje dejavnosti zavoda kot so npr. kletni prostori kjer 
 se izvaja fizioterapija in sanitarije, kjer niso zagotovljeni minimalni higienski standardi. Zaradi 
 pomanjkanja prostorov so določene dejavnosti, ki bi morale biti združene in locirane na istem 
 mestu razkropljene, s tem pa niso racionalno izkoriščena sredstva, naprave in pripomočki, ki 
 jih posamezne dejavnosti potrebujejo za svoje delo. Pomanjkanja prostorov in neprimerno 
 delovno okolje pa se kaže tako pri kakovosti storitev kot v nezadovoljstvu pacientov. 
 
 Vsi skupaj pa smo se odločili za investicijo zaradi zagotavljanja zdravstvenih storitev na 
 ustreznem nivoju, lažjega zagotavljanja zadovoljstva zaposlenih, racionalizacije poslovanja ter 
 širitve dejavnosti na izvajanje zdravstvene vzgoje, narekujejo zahteve gradnjo nove 
 Zdravstvene postaje na Dobrovem. Z omenjeno investicijo se bodo pridobilo prostorske 
 kapacitete, ki bodo problem prostorske stiske rešile za naslednjih 50 let in bodo omogočale 
 vzpostavitev zahtevanega standarda (čakalnice, dostop invalidnim osebam in starostnikom). 
 Hkrati bo novogradnja omogočila združitev dejavnosti zobozdravstva in združitev dejavnosti 
 družinske medicine na eni lokaciji ter zagotovitev prostorov za fizioterapijo in patronažno 
 službo. To bo omogočilo bolj racionalno nabavo več naprav in pripomočkov za diagnostiko ter 
 s tem njihovo maksimalno izkoriščenost. Z investicijo se bodo izboljšali delovni pogoji, 
 kakovost storitev in s tem posledično tudi zadovoljstvo uporabnikov storitev - pacientov. 
 
 Z novo zdravstveno postajo Dobrovo pa bomo tudi pridobili eno ambulanto več, za katero  
 se je v Dokumentu identifikacije projekta opredelilo, da bo namenjena za patronažno službo. 
 Če bodo potrebe oziroma število otrok narekovale potrebo in upravičenost tudi po pediatrični 
 službi, bo to z novim objektov vsekakor izvedljivo. V istih prostorih bi se namreč lahko 
 izvajala patronažna in pediatrična služba. Brez odločitve o izgradnji nove zdravstvene postaje 
 pa ne bi imeli niti osnovnih pogojev, da bi lahko sploh začeli resno razmišljati o tem predlogu.  
 
Boris Rožič 
 

1. Ideja oziroma predlog o okrepitvi občinske vzdrževalne službe je smiselna in utemeljena. V 
občinski upravi smo tudi že razmišljali o ustanovitvi režijskega obrata, ki bi opravljal razna 
vzdrževalna dela, čistil in vzdrževal lokalne poti, urejal gredice, opravljal manjša zidarska 



dela, itd. A ta pobuda je v tem trenutku neizvedljiva iz enega razloga in to je prepoved 
zaposlovanja v državni upravi, katere sestavni del so tudi občinske uprave. 
 

2. V zvezi s problematiko bencinske črpalke v Vipolžah vas lahko seznanimo, da smo povabili 
pristojne družbe OMV Slovenija na uraden razgovor na Občino Brda. Na povabilo so se 
odgovorni odzvali, tako da se bo sestanek zgodil 12.4.2013.   
 

  
 
 Pripravil:        Franc Mužič 
 Andrej Markočič          ŽUPAN 
         Direktor občinske uprave 


